
لیگ بیست و سوم 
اسیر بی برنامگی 
مسئولان است و 
تاکنون لیگ تا این 
حد تعطیلی نداشته. 
به این دلیل کار 
کردن در باشگاه ها 
واقعاً سخت است و 
این موضوع باعث 
می شود تا مربیان 
با مشکلات زیادی 
مواجه شوند

 ناصری:کدام 
جادو و جمبل؟

بعــد از دیدار پیکان و پرســپولیس 
که با برتری سه بر یک سرخپوشان 
همراه بود، یک ویدیوی عجیب در 
برخــی صفحــات مجــازی منتشــر 
شــد. ایــن ویدیــو نشــان می دهــد 
کــه هنــگام اعــام پنالتــی به ســود 
پرســپولیس یکــی از بازیکنــان 
پیــکان کاغذی را به محمد ناصری 
دروازه بــان خودروســازان می دهــد 
و او بعــد از نــگاه کــردن بــه آن، 
تکــه کاغــذ را داخــل جــوراب خــود 
می گــذارد. برخــی افراد ایــن ویدیو 
را بــه جادوگــری دروازه بــان پیــکان 
ربــط داده انــد. او می گویــد: »ایــن 
حرف هــا بــرای من خنده دار اســت 
و ترجیــح می دهــم حرفــی دربــاره 
آن اتفــاق نزنــم؛ امــا در توضیــح آن 
اتفاق بد نیســت برخی موضوعات 
را بیــان کنــم. مــا قبل از هــر بازی با 
مهدی ثابتــی مربی دروازه بان های 
پیــکان قرار گذاشــته ایم کــه اگر به 
ســود تیــم حریــف پنالتــی گرفتــه 
شــد، من کنــار زمین بیایــم و آنالیز 
پنالتی هــای بازیکــن ضربه زننده را 
دریافــت کنم. در بازی با اســتقال 
خوزســتان هــم آنالیــز زهیــوی را از 
مربــی گلرهای تیــم گرفتم و جهت 
تــوپ را درســت رفتــم و پنالتی هم 
گل نشــد. مقابــل پرســپولیس هم 
فکــر می کردیــم ضربــه پنالتــی را 
گولســیانی بزنــد، اما او نــزد و وقتی 
شــهاب زاهدی پشــت تــوپ رفت، 
خواســتم تــا آنالیــز ضرباتــش را 
بــه مــن بدهند.»شــهاب زاهــدی 
در لیــگ ایــران پنالتــی نــزده بــود 
و آنالیــزی از او نداشــتیم. بــا ایــن 
حــال آقــا مهــدی )ثابتــی( روی یک 
تکــه کاغــذ کــه از طریــق یکــی از 
بازیکنان به من داده شــد، نوشــته 
بود: »احتمال اینکه سمت راست 
بزنــد، زیاد اســت.« آقــای ثابتی مرا 
راهنمایــی کرد و من هم برای آنکه 
زمان از دســت نرود، کاغذ را داخل 
جورابــم گذاشــتم و بــازی ادامــه 
یافــت.« او صحبــت هایــش را این 
طــور تکمیــل می کنــد. »خنــده دار 
اســت کــه برخــی افــراد گفته انــد 
ایــن کاغذ جادو بوده و این مســأله 
را به اتفاقات عجیب ربط داده اند. 
بــه هــر حال فضــای مجازی اســت 
و مســائل اینچنینــی وجــود دارد و 
لازم نیســت توضیــح دیگــری در 

ایــن خصــوص بدهــم.«

 
شنانی: شرایط نفت 

نسبت به پارسال 
خیلی بهتر است

حســین شنانی وینگر صنعت نفت 
درباره تساوی تیمش مقابل ملوان 
می گوید: »بازی ســختی داشــتیم و 
می دانستیم مقابل یکی از تیم های 
خــوب لیگ قــرار می گیریــم. ملوان 
در دو بــازی خانگــی خــود پیــروز 
شــده بود و نســاجی را هم شکست 
داده بــود و بــا شــرایط خوبــی برابــر 
مــا قرار گرفــت. تمرکز کــرده بودیم 
کــه بتوانیــم این حریف را شکســت 
بدهیــم، امــا ملــوان نیمــه اول را 
خیلی خوب شــروع کرد و توانســت 
بــه مــا گل بزنــد. خــدا را شــکر مــا 
ســریع برگشــتیم و توانســتیم بازی 
را مســاوی کنیــم.« او دربــاره حضور 
نفــت در رتبــه چهاردهــم جــدول 
ایــن طــور می گویــد: »هنــوز اول 
فصــل اســت و امتیــازات نزدیــک 
است. در حال حاضر چهار تیم پنج 
امتیازی داریم و با یکی، دو پیروزی 
می توانیــم از پاییــن جــدول جــدا 
شــدیم. مــن فکــر می کنــم شــرایط 
نفت نســبت به سال گذشته خیلی 
بهتر اســت. پارســال نفت تا همین 
زمــان یــک امتیــاز داشــت، امــا مــا 
خــوب شــروع کردیــم و پنــج امتیــاز 
داریــم. هفتــه آینــده می توانیــم 
پیــروز شــویم و بــه رتبه هــای بالاتــر 
صعــود کنیــم.« شــنانی در مــورد 
تأثیــر تعطیــات لیــگ برتــر روی 
عملکــرد صنعــت نفــت می گویــد: 
»ایــن وقفه هــا بــرای تیم هــای لیگ  
برتــری اصــاً خوب نیســت. ما یک 
بــازی می کنیــم و ۲۰ روز تعطیــل 
می شــویم. ایــن تعطیــات واقعاً به 

مــا ضربــه می زنــد.«

 zمصاحبه

 zنقل قول

رتار سرمربی تیم فوتبال  مهدی تا
ملوان درباره نتایج این روزهای تیمش 
می گوید: »طبق شناختی که از هواداران 
ملوان داشتیم، می دانستیم آنها بازی 
هجومی را بیشتر از تدافعی دوست 
دارند. ما براساس خواسته هواداران، 
تیم را بستیم. خیلی مواقع است که 
باید نتیجه گرا بازی کنید، ولی در انزلی 
باید طوری بازی کنید که مردم از دیدن 
بازی تیم شان لذت ببرند. سعی کردیم 
بازیکنانی را به خدمت بگیریم که 

توانایی فوتبال زیبا در کنار ساختار خوب 
دفاعی را داشته باشند. ما هم در حمله 
و هم بحث ساختار دفاعی خوب کار 
کرده ایم. همه اینها دست به دست هم 
دادند و کمک کردند تا تیم قابل احترامی 
داشته باشیم.« او با اشاره به کارکردن 
در انزلی این طور می گوید: »کار کردن در 
انزلی سخت است. از شخص خاصی 
نام نمی برم، اما قباً همکاران من اینجا 
بودند و نتایج ملوان خوب نبود. به غیر 
از مربی خارجی مثل دراگان اسکوچیچ، 

فضای کار برای مربیان غیربومی در 
انزلی سخت است. با همه این شرایط، 
نظرات و دیدگاه های مردم را در باشگاه 
می دیدم. خوشبختانه من 5۰ درصد جو 
هواداران را با توجه به کارنامه کاری ام 
همراه خودم داشتم. فراموش نکنید که 
همه تیم ها بسته شده بودند و ملوان 
باتکلیف مانده بود. زمانی که دنیامالی 
در تهران پیشنهاد سرمربیگری ملوان 
را به من داد اولین سؤالی که پرسیدم 
این بود که نظر مردم درباره من چطور 

است. دنیامالی گفت بیشتر مردم 
خواهان این بودند که شما را بیاوریم. 
این مسأله من را دلگرم کرد تا با فراغ 
بال بیشتری با ملوان قرارداد ببندم 
و کار کنم.« اما انتظار او از کادرفنی: 
»من به داشتن چنین بازیکنانی افتخار 
می کنم و از کادر فنی محترم تیم ملی 
می خواهم بازیکنان ملوان را ببینند. 
ما بازیکنان باکیفیتی در همه پست ها 
داریم و باید دیده شوند.« تارتار تیمش 
را برای بازی با پرسپولیس آماده می کند: 

»ما دو دیدار سنگین پشت سر هم با 
پرسپولیس و سپاهان داریم که مدعی 
قهرمانی هستند. ما مقابل استقال 
عالی بازی کردیم و ضمن احترام به 
تیم های بزرگی مثل پرسپولیس و 
سپاهان، از هیچ تیمی ترس نداریم و 
سعی می کنیم نتیجه بگیریم. ضمن 
اینکه ما یک یار بیشتر از پرسپولیس 
داریم که آن هم هواداران ملوان است. 
باید تاش مضاعفی داشته باشیم تا 

این روند را ادامه دهیم.«

قلعه نویی بازیکنان ما را ببیند

تارتار: قبل از من نتایج ملوان خوب نبود

بیست و سومین دوره مسابقات لیگ 
برتر فوتبال کشورمان با بی نظمی تمام 
در حال برگزاری است و تعویق های 
فراوان لیگ برتر صدای مربیان لیگ 
برتری را درآورده است. تا به اینجا 
تورنمنت اردن، آخرین رویداد تیم ملی 
در مسیر جام ملت های آسیا بود که 
این تورنمنت با قهرمانی شاگردان امیر 
قلعه نویی به پایان رسید. مسئولان 
فدراسیون فوتبال تصمیم دارند که 
تیم ملی در تورنمنت مالزی حضور یابد 
که این تورنمنت خارج از فیفادی است 
و این موضوع باعث وقفه دوباره لیگ 

برتر خواهد شد.
بق  سا یکن  ز با  ، ی فر د ا حد سم  قا
بتدا در  ذوب آهن و تیم ملی در ا
خصوص تورنمنت اردن به »ایران 
ورزشی« می گوید: »بازی های تدارکاتی 
نقش بسیار مهمی برای حضور در 

مسابقات اصلی دارد و تمام تیم ها 
سعی می کنند که بهترین بهره را از این 
مسابقات دوستانه ببرند. تورنمنت 
اردن با وجود حضور ۲ تیم اردن و قطر، 
مسابقات تدارکاتی خوبی برای تیم ملی 
بود و امیر قلعه نویی، سرمربی تیم ملی 
در این تورنمنت توانست تا حد زیادی 
نقاط ضعف و قوت تیمش را بشناسد 
و حالا باید در فاصله باقی مانده تا جام 
ملت ها به فکر ترمیم این نقاط باشد.«

او صحبت های خود را اینگونه ادامه 
می دهد: »فوتبال ایران با شرایط سختی 
همراه است و با توجه به این موضوع 
می توان گفت که تیم ملی به خوبی 
ز فیفادی های گذشته و  توانست ا
همین فیفادی اخیر استفاده کند. 
تیم ما در این تورنمنت ۲ بازی برگزار 
کرد و در بازی با قطر فوق العاده ظاهر 
شد. بازی با قطر را می توان نقطه عطف 
تیم ملی در بازی های دوستانه بدانیم. 
شاگردان قلعه نویی در تمام نقاط این 
بازی فوق العاده ظاهر شدند و می توان 
امیدوار بود که تیم ملی عملکرد خوبی 
بقات جام ملت ها داشته  در مسا

باشد.«

هافبک سابق تیم ملی در خصوص 
نقاط ضعف تیم ملی می افزاید: »به طور 
کلی فوتبال ما از نظر سرعت پیشرفت، 
روند کندی را در پیش گرفته و در واقع 
تیم ما از قافله عقب مانده است. این 
در حالی است که تیم های ژاپن، کره 
جنوبی و حتی استرالیا به سرعت در حال 
پیشرفت هستند و تا حد زیادی فوتبال 
خود را به فوتبال روز دنیا رسانده اند. 
می بینیم که تیم های ژاپن و کره جنوبی 
به عنوان رقبای اصلی ما در جام ملت ها، 
در همین فیفادی مقابل حریفان خود 
چه نتایج خوبی کسب کرده اند، این 
نشان می دهد که این تیم ها با سرعت 
زیاد در حال پیشرفت هستند و در آینده 
شاهد قهرمانی آنها در چنین مسابقات 

معتبری خواهیم بود.«
حدادی فر می گوید: »ضعف اصلی ما 
بی برنامگی است؛ فدراسیون فوتبال 
برای تیم های خود برنامه ندارد و همین 
موضوع باعث لطمه به تیم های ملی در 
رده های مختلف می شود. مثل همان 
اتفاقی که برای تیم امید افتاد و این 
تیم به دلیل بی برنامگی نتوانست در 
بازی های آسیایی اخیر نتیجه بگیرد. 

سال هاست که فدراسیون برنامه 
مدونی ندارد و همین موضوع باعث شد 
تا تیم ملی در جام جهانی قطر آن نتایج را 
کسب کند. همین بی برنامگی ها باعث 
شد تا پیش از جام جهانی ما نتوانیم در 
تورنمنت های بزرگ حضور یابیم و از 
این تورنمنت ها برای پوشش ضعف مان 
ین بی برنامگی ها  استفاده کنیم. ا
سال هاست به تیم ملی لطمه می زند.«

او صحبت های خود را اینگونه ادامه 
می دهد: »جام ملت ها تورنمنت بسیار 
سختی برای ما خواهد بود چرا که 
مدعیان شرق آسیا عاوه بر تدارکات 
خوب تیمی از نظر فنی، بازیکنان بسیار 
خوبی هم دارند که هر کدام از آنها در 
باشگاه های اروپایی مهره قابل اتکایی 
به حساب می آیند. البته ما هم چنین 
مهره های خوبی داریم اما فوتبال بازی 
تیمی است و نمی توان تنها به این 
موضوع اکتفا کرد. زمانی بود که بیشتر 
لژیونرها در قاره آسیا مختص تیم ما بود 
اما حالا می بینیم که تیم های ژاپن و کره 

جنوبی هم لژیونرهای خوبی دارند.«
هافبک سابق تیم ملی فوتبال در ادامه 
بیان می کند: »با تمام این تفاسیر تیم 

ملی نسل بسیار خوبی دارد و این جام 
ملت ها آخرین فرصت برای این نسل 
طایی فوتبال محسوب می شود تا 
افتخارآفرین باشد. با تمام این سختی ها 
و مشکاتی که فوتبال ایران دارد، ما 
ایرانی هستیم و بارها بازیکنان ما نشان 
داده اند که می توانند در سخت ترین 
شرایط نتیجه بگیرند. امیدوارم که 
این اتفاق در قطر بیفتد و همین نسل 
با تمام سختی ها نتیجه ای  طایی 

ماندگار کسب کند.«
حدادی فر در خصوص بی برنامگی لیگ 
برتر تأکید می کند: »لیگ بیست و سوم 
اسیر بی برنامگی مسئولان است و 
تاکنون لیگ تا این حد تعطیلی نداشته. 
به این دلیل کار کردن در باشگاه ها 
واقعاً سخت است و این موضوع باعث 
می شود تا مربیان با مشکات زیادی 
مواجه شوند. این تعطیلی های فراوان 
باعث فرسودگی بازیکنان و مصدومیت 
آنها می شود؛ مثل همان اتفاقی که 
برای پرسپولیس افتاد و چند بازیکن 
اصلی این تیم مصدوم شدند. این 
اتفاقات باعث می شود تا طول عمر 

فوتبالیست ها کمتر شود.«

حدادی فر: جام ملت ها آخرین فرصت نسل طلایی فوتبال است

فدراسیون فوتبال برنامه ندارد
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محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 zمصاحبه

امیرحسین صدقی:

برای شکست پرسپولیس آمده بودیم

امیرحســین صدقــی بازیکــن پیــکان دربــاره شکســت تیمــش مقابــل 
پرســپولیس می گویــد: »طــرز فکــر آقا رســول طــوری اســت کــه در هیــچ 
مســابقه ای بــرای بــازی دفاعــی وارد زمیــن نمی شــویم. در اکثــر مســابقات 
ســعی می کنیــم هجومــی بــازی کنیــم و ســه امتیــاز را بگیریم، امــا این بازی 
شــرایط خاص خودش را داشــت. ما برای سه امتیاز وارد زمین شده بودیم 

و فوتبــال خوبــی هــم بــه نمایــش گذاشــتیم.«

 باشگاه نساجی:

مقابل نوبهار از پیش بازنده نیستیم

فرهــاد کوچــک زاده سرپرســت تیــم فوتبــال نســاجی دربــاره بــازی تیمــش 
مقابــل نوبهــار ازبکســتان در هفتــه ســوم رقابت هــای لیگ قهرمانان آســیا 
می گویــد: »خودمــان را از پیــش بازنــده نمی بینیــم و برای کســب پیروزی پا 
به زمین خواهیم گذاشــت. بازیکنان پس از کســب ســه شکســت متوالی 
انگیــزه خــود را بــه دســت آورده اند تا با کســب پیروزی در این بــازی بتوانند 

باعــث خوشــحالی هواداران شــوند.«

اکبر محمدی

سرمربی جدید مس کرمان

اکبر محمدی از سوی مدیریت باشگاه مس کرمان به عنوان سرمربی تیم فوتبال 
این باشگاه انتخاب شد. همچنین ایمان عالمی بازیکن ملی پوش سابق فوتبال 
کشـور و تیـم اسـتقلال به عنـوان دسـتیار محمـدی معرفـی شـد. عالمـی در دوران 
مربیگـری خـود سـابقه حضـور در کادر فنـی تیم هـای جوانـان ایـران، اسـتقلال، 
ملـوان و هـوادار را در کارنامـه دارد. محمـدی و عالمـی رسـماً بـه بازیکنـان تیـم 
مـس کرمـان معرفـی شـدند و در جلسـه فنـی بـا بازیکنـان تیـم نیـز شـرکت کردنـد.


